



全自动龙门式码垛机 型号 CERTANT P

FULLY AUTOMATIC
PORTAL PALLETIZER
TYPE CERTANT P





» 使用龙门式设计，配有2轴、3轴或4轴模块化机器人系统的码垛机。

» 2-, 3- or 4-axis modular robot system in portal frame design for palletizing.

CERTANT 码垛机系统

使用龙门式设计，配有2轴、3轴或4轴模块化机器人系统，可用于各类纸箱、托盘、收缩包装、可重复使用塑料筐、以及类似容器包装的码垛。可处理单个包装、单排或整层。另外，可以实现对可抓取容器的卸垛。

模块化系统使用于特殊应用的、量身定做的解决方案成为可能。根据不同的任务和性能要求，可以装配多个机器人移动装置。多种多样的夹具头如耙式夹头、钳式夹头、真空夹头等，应对每一个不同的码垛任务。为每一个不同的特殊应用任务提供与其产品最合适的最佳解决方案。

额外的任务，例如空底盘和中间层的处理都可以嵌入系统中。

CERTANT PALLETIZING SYSTEM

2-, 3- or 4-axis modular robot system in portal frame design for palletizing of cartons, trays, shrink packages, returnable packages and similar packs. Individual packs, rows or whole layers can be handled. Also depalletizing of tangible packages is possible.

With the modular system application-specific, custom-made solutions can be generated. Depending on the required task and performance more robots can be used. For every needed palletizing task various gripper heads can be used as forked gripper heads, clamp gripper, vacuum gripper heads etc. For each specific application, the optimal product range solution will be selected.

Additional tasks as empty pallet and intermediate layer handling can be integrated into the system.